



Consumer and  
Corporate Affairs

Consommation et  
corporations

Legal Metrology

Métrologie Légale

S.WA-X195

Approval No. d'approbation

Ottawa

SEP 8 1982

### NOTICE OF APPROVAL – AVIS D'APPROBATION

THIS NOTICE OF APPROVAL SUPERSEDES RECORD OF APPROVAL ACTION S.WA-T143 DATED February 5, 1980.

LA PRÉSENTE CIRCULAIRE REMPLACE L'AVIS D'APPROBATION S.WA-T143 EN DATE DU 5 février 1980.

Company: Straight Engineering Co.  
P.O. Box 176  
Adel, Iowa  
U.S.A. 50003

Société: Straight Engineering Co.  
P.O. Box 176  
Adel, Iowa  
USA 50003

Manufacturer: Straight Engineering Co.  
- Weighbridge  
Toledo Scale Co. - Indicator, load  
cells and Printer.

Fabricant: Straight Engineering Co. -  
Châssis récepteur.  
Toledo Scale Co. - Indicateur, dynamo-  
mètres et imprimante.

Type of Device: Fully electronic combi-  
nation Truck and Railway Track Scale.

Type d'appareil: Combiné pont-bascule  
routier et pont-bascule ferroviaire  
entièrement électronique.

MODEL No.  
No. de modèle

CAPACITY  
Capacité

LOAD CELL  
Dynamomètres

RTS 10

200 000 kg

8 Toledo C2P1 Compression  
Type/de compression

Approved Accessories: A Toledo model 8130 Digital indicator and any other approved compatible accessories required for use on this indicator.

Accessoires approuvés: Indicateur numérique Toledo, modèle 8130, et n'importe quel autre accessoire approuvé et compatible devant être installé sur l'indicateur.

Description:

(1) This approval covers the installation at: Pioneer Grain Terminal  
375 Lower Level Road  
North Vancouver, B.C.

Description:

(1) Le présent avis d'approbation vise le combiné pont-bascule routier et pont-bascule ferroviaire installé au: Pioneer Grain Terminal  
375 Lower Level Road  
North Vancouver, B.C.

.../2

Description: Continued

(2) It consists of a fabricated steel weighbridge 70 ft. long x 10 ft. wide supported on 8 Toledo compression type load cells. Transverse and longitudinal movement is prevented by the use of check rods. Weight indication is by means of a Toledo model 8230 indicator.

Remote indicators and printers are installed for use of Canadian Grain Commission Inspectors.

Conditions of Approval: Approval is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and Weights and Measures Regulations C.R.C.c., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Reference No.: G6922-T170-22

Description: Suite

(2) Le présent appareil consiste en un châssis récepteur en acier marchand mesurant 70 pi de longueur x 10 pi de largeur et reposant sur 8 dynamomètres de compression Toledo. Des tirants de stabilisation empêchent les mouvements transversaux et longitudinaux. L'affichage du poids se fait au moyen d'un indicateur Toledo, modèle 8130.

Des téléindicateurs et des imprimantes sont installés à l'intention des inspecteurs de la Commission canadienne des grains.

Condition d'approbation: L'approbation est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c., 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement, et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

No. de référence: G6922-T170-22




---

W.R. Virtue

Acting Chief  
Legal Metrology Laboratories

Chef intérimaire  
Laboratoires de la Métrologie légale